
Agent Van der Wiela: Nie wiem kto puszcza te plotki

News - ASRoma.pl

W dniu wczorajszy, z redakcji Il Romnista wypłynęły pogłoski na temat

bliskiego porozumienia na linii Roma-Ajax w sprawie transferu Van der

Wiela. Tymczasem dziś, z agentem gracza, Franjo Vranjkovicem

skontaktowało się radio Rete Sport. 

 

- Nie wiem kto puszcza w obieg plotki o Van der Wielu w Romie. Na pewno nie jest

to wciąż moment na rozmawianie o mercato. Roma to jednakże wielki zespół i

ważne miejsce, jednak przyszłość jest w całości wciąż do określenia - tłumaczy

agent gracza.

 

Z kolei agent Maartena Stekelenburga, Robert Jensen, mówi w wywiadzie dla 

pagineromaniste.com, iż piłkarz jest gotowy do gry we włoskiej lidze:

- Van der Wiel byłby dla Romy dobrym zakupem. Posiada dużą jakość i byłby

gotowy na włoską ligę. Przez wiele lat był kolegą Stekelenburga z zespołu, który jest

jego przyjacielem. Nie wiem, czy Maarten próbuje przekonać Van der Wiela do

przejścia do Romy. Nie zajmuję się negocjacjami, jednak mogę powiedzieć, że Van

der Wiel jest bardzo mocny.
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